
 

Core Beliefs 

We believe in:  

1. Individual  

Accountability 

2. Having a  

positive belief in  

people 

3. Developing  

critical thinking  

 

Upcoming Events 

 

March 1-12 

School closed 

 

 

March 15 

School reopens 

(Depending on MOE 

announcements) 

 

 

 

E-Learning Can 
help you use you 

time! 
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Sincerely, 

           Ms. Gihan Hassan 

Secondary School Vice Principal 

Dear Parents, 
 
Writing this newsletter in an extraordinary circumstances forces me to start 
with the most important issue which is wishing you and your families good 
health and safety. May Allah save Kuwait from any harm. 
 
As we are passing by these difficult times, we don’t want to forget the im-
portance of continuing our students education to keep them on track re-
garding their studies and to avoid the extension of the year in June as much 
as possible. 
 
CBS administration has been working on finding the best options for the 
students to continue learning while schools are shut down per MOE instruc-
tions. One of the best solutions we found is E-Learning, which has been 
used at school for students to find out about their weekly plans, assign-
ments, assessment dates and results. 
 

At CBS we started to post revision work on the LMS in the first week of 
March for students  to review what has been taught in the curriculum so far. 
Work is posted twice a week on Sunday and Tuesday. Students can email 
their teachers for more explanation or to submit their work. Teachers will 
reply their emails within 24 hours. For the second week of March, teachers 
will send an introduction to the lessons to be taught at school starting 
March 15th. If you are facing any difficulty logging in your LMS account , 
please send an email to itsupport@cbskuwait.com. 
 
As parents and educators, the safety of our kids comes in the first place, 
but remember that there’s much that we can do at home as well!  
If students spent only three hours everyday studying they will be able to 
catch up and continue the program without any problem. Teachers are 
there for assistance Sunday to Thursday all day. Let’s encourage our kids 
to use their time effectively and pass through this hard time with the mini-
mal loss. 
 
Thank you for your continuous support that’s what a true family does! 
Please note that we are always there to support you. If you have any con-
cern kindly send me an email on ssvp@cbskuwait.com , I’ll reply emails 
ASAP. 



 

 

  

Sincerely, 

           Ms. Gihan Hassan 

Secondary School Vice Principal 

 

National Day Celebrations 

CBS has celebrated National and Liberation Days. 
Students have contributed effectively in the celebra-
tions this year by preparing their projects in both 
Arabic and English about their specific topics. Mid-
dle students made their projects to show the fea-
tures of  Kuwait in present with all the innovation 
and the great achievements so far, while high school 
students focused on Kuwait in the future as a theme 
for their projects. Students studies the 2035 vision 
of  Kuwait and discussed the planned future projects. They also added their ideas 
on how to make the future even brighter! 

Special thanks to the Arabic department under the leadership of  Ms. Razan 
AlHamad ,school owner and Ms. Eglal Alsayed, the Arabic HOD for the great ef-
forts in arranging such a wonderful event. 

In the beginning of  the day, some students gave oral presentations competition 
about Kuwait. Their presentations were impressive and it makes it very hard to de-
cide the winners! Thanks to Ms. Charmaine for conducting such a wonderful com-
petition! 

 



 

 

 

 

 

 

 

Studying Tips 

 
 

• Set a daily sched-
ule for yourself. 

 

• Make sure that 
you have reliable in-
ternet access. … 

 

• Have a dedicated 
study space. … 

 

• Identify your 
learning objectives 
and goals from the 
plan sent by the 
teacher. … 

 

• Check your LMS 
daily… 

 

• Ask for help when 
you need it by send-
ing an email to your 
teacher … 

 

• Review, revise, 
repeat. … 

 

• Take study 
breaks. 
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 هذا الشهر فً المدرسة الكندٌة ثنائٌة اللغة

إدخبل انًوهبت في انحيبة
 

 

February-2019 
 
 

 
 

 انسبدة أونيبء الأيور الأفبضم،
 

آ رَْالإٌٔ داىٍا ٗاىزي ّ تاىَ٘ظ٘عإُ مراتح ٕزٓ اىشعاىح الإخثاسٌح فً ظشٗف اعرصْائٍح ذجؼيًْ أتذأ 

 ٍنشٗٓ. دفع الله اىنٌ٘د ٍِ أي . اىصذح ٗاىغلاٍحألا ٕٗ٘ ىل ٗلأعشذل 

ػيى درى ٌثق٘ا ّظشًا لأّْا َّش تٖزٓ الأٗقاخ اىصؼثح، لا ّشٌذ أُ ّْغى إٍَٔح ٍ٘اصيح ذؼيٌٍ غلاتْا ٗ

 .ٌٍّ٘٘ قذس الإٍناُشٖش فً اىغْح اىذساعٍح َذٌذ ذساعاذٌٖ ٗىرجْة ذفٍَا ٌرؼيق تاىَغاس اىصذٍخ 

اىؼَيٍح اىرؼيٍٍَح اصيح ػيى إٌجاد أفعو اىخٍاساخ ىيطلاب ىَ٘اىَذسعح اىنْذٌح شْائٍح اىيغح  ذؼَو إداسج

أدذ أفعو اىذي٘ه اىرً ٗجذّإا ٕ٘ اىرؼيٌٍ . ٗصاسج اىرشتٍحرؼيٍَاخ اىَذاسط ٗفقاً ىفً فرشج ذ٘قف 

ىطلاب ىيرؼشف ػيى خططٌٖ الأعث٘ػٍح ٍِ قثو االإىنرشًّٗ ٗاىزي ذٌ اعرخذأٍ فً اىَذسعح 

 ٗاجثاذٌٖ ٍٗ٘اػٍذ اىرقٌٍٍ ّٗرائجٖا.ٗ

فً الأعث٘ع الأٗه  LMSْشش أػَاه اىَشاجؼح ػيى ّظاً ت شْائٍح اىيغحذٌح فً اىَذسعح اىنْتذأّا ىقذ 

ه اػٌَرٌ ّشش الأ. ً اىَْإج اىذساعٍح درى اَُدساعرٔ فٍِ شٖش ٍاسط ىيطلاب ىَشاجؼح ٍا ذٌ 

ٔ فً داه إسعاه تشٌذ إىنرشًّٗ إىى ٍؼيَاىة ٌَنِ ىيط. ٍشذٍِ فً الأعث٘ع ًٌٍ٘ الأدذ ٗاىصلاشاء

 ٍا قاً تٔ ٍِ ػَو.رقذٌٌ ىَضٌذ ٍِ اىششح أٗ غية اى

. ٗعٍقً٘ اىَؼيَُ٘ خلاه عاػح 42سعائو اىثشٌذ الإىنرشًّٗ فً غعُ٘ تاىشد ػيى اىَؼيَُ٘ ٌقً٘ 

فً اىَذسعح اػرثاسًا  ىذسٗط اىرً عٍرٌ ذذسٌغٖاد٘ه اٍقذٍح تإسعاه  عث٘ع اىصاًّ ٍِ شٖش ٍاسطالأ

اىخاص تل،  LMSذغجٍو اىذخ٘ه إىى دغاب  ي صؼ٘تح فً. فً داه ٍ٘اجٖرل لأٍاسط 51ٍِ 

 itsupport@cbskuwait.comإسعاه تشٌذ إىنرشًّٗ إىى اىقٍاً ت ٌشجى

أُ ْٕاك ػيٍْا اىرزمش تذأذً علاٍح أغفاىْا فً اىَقاً الأٗه، ٗىنِ تاىْغثح ىْا مأٗىٍاء اٍ٘س ٍٗؼيٍَِ 

شلاز عاػاخ فقػ فً تقعاء اىطلاب قاً إرا ٌَنْْا اىقٍاً تٔ فً اىَْضه أٌعًا! دٍس اىنصٍش اىزي 

اىَؼيَُ٘ اىذساعً دُٗ أي ٍشنيح. فادسٌِ ػيى ٍراتؼح اىثشّاٍج ا ػْذئز قاىذساعح ٌٍٍ٘اً، فغٍنّ٘٘

ّذس ّٗشجغ أغفاىْا ػيى اعرغلاه دػّ٘ا . ىيَغاػذج ٍِ الأدذ إىى اىخٍَظ غ٘اه اىًٍٍ٘رادُ٘ 

 .ٖزا اى٘قد اىصؼةٌٖ تفؼاىٍح ٍشٗسا تأٗقاذ

اىَخيصح ذجآ أتْائٖا! ؼائيح اىئ ٌجة أُ ذفؼٍا ٕ٘ دقا دػَنٌ اىَغرَش ٕٗزا ىنٌ جضٌو اىشنش ػيى 

ٌشجى إسعاه اعرفغاس، أي  ٌماُ ىذٌنٍٗغاػذذنٌ. فً داه أُ  ىذػَنٌٍ٘ج٘دٌِ ّْا دائَا اىؼيٌ أٌشجى 

ثشٌذ الإىنرشًّٗ فً أعشع عأقً٘ تاىشد ػيٍنٌ تاىٗ  ssvp@cbskuwait.comتشٌذ إىنرشًّٗ ػيىىً 

 . ٗقد ٍَنِ

 

 مع أطٌب التحٌات، 
 ناجٌهان حسالسٌدة / 
 الثانوٌةالمدرسة  مدٌر مساعد

 

 

 

 

 

 

  

 2020 يبرس -  7انعدد 

 انًدرست انثبنويت

  

 المٌم الأساسٌة
 بـ: نؤمن 

 الفردٌةالمسئولٌة . 1
الإٌجابً تجاه الفكر . 2

 الأفراد
 التفكٌر النالدتطوٌر . 3

  

 

 

 يبرس 12 – 1

 توقف انًدرست

 

 

 

 يبرس  15

استئنبف اندراست 

ببنًدرست )يتوقفب عهى 

 تعهيًبث وزارة انتربيت(

 

 

يًكن نهتعهيى 

الإنكتروني يسبعدتكى 

في الاستفبدة ين 

 اوقبتكى!
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 احتفبلاث انيوو انوطني
 

تاىًٍ٘ اى٘غًْ ٗػٍذ اىرذشٌش. دٍس عإٌ اىَذسعح اىنْذٌح شْائٍح اىيغح ادرفيد 

إػذاد ٍشاسٌؼٌٖ تاىيغرٍِ اىطلاب تفؼاىٍح فً الادرفالاخ ٕزا اىؼاً ٍِ خلاه 

اىؼشتٍح ٗالإّجيٍضٌح د٘ه ٍ٘اظٍغ خاصح ٍذذدج. قاً غلاب اىَشديح اىَر٘عطح 

تؼَو اىَشاسٌغ اىخاصح تٌٖ لإظٖاس ٍلاٍخ اىنٌ٘د فً اى٘قد اىذاظش تنو ٍا 

فٍٖا ٍِ اترناساخ ٗإّجاصاخ سائؼح درى اَُ، تٍَْا سمض غلاب اىَشديح 

و مَ٘ظ٘ع ىيَشاسٌغ اىخاصح تٌٖ. ٌقً٘ اىصاٌّ٘ح ػيى اىنٌ٘د فً اىَغرقث

ٗقاٍ٘ا تَْاقشح اىَشاسٌغ اىَغرقثيٍح  4301اىطلاب تذساعح سؤٌح اىنٌ٘د ىؼاً 

 !اىَخططح. مَا قاٍ٘ا تإظافح أفناسٌٕ د٘ه مٍفٍح جؼو اىَغرقثو أمصش إششاقاً

 

 
 

خاص ىقغٌ اىيغح اىؼشتٍح ذذد قٍادج اىغٍذج / سصاُ اىذَذ، ٍاىنح أذ٘جٔ تشنش 

 ح. ٗاىغٍذج / إجلاه اىغٍذ، سئٍظ قغٌ اىيغح اىؼشتٍح، ىَا قاٍ٘ا تٔ ٍِ جٖ٘د ػظٍَح فً ذشذٍة ٕزٓ اىفؼاىٍح اىشائؼىَذسعح، ا
 

 

اّد ػشٗظٌٖ سائؼح ٍٗصٍشج ىلإػجاب، ٍَا ىقذ م. شفٍٖح د٘ه اىنٌ٘داىرقذٌٍَح اىؼشٗض اىَغاتقح ت فً تذاٌح اىًٍ٘تؼط اىطلاب قاً 

 !اىشائؼحزٓ اىَغاتقح ػيى قٍاٍٖا تؼقذ ٕشاسٍٍِ / ذشنشا ىيغٍذج ! اىفائضٌٌِجؼو ٍِ اىصؼة ىيغاٌح ذذذٌذ 

 

  

  

 مع أطٌب التحٌات،  
 ناجٌهان حسالسٌدة / 
 الثانوٌةالمدرسة  مدٌر مساعد
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 الولاٌة من فٌروس كورونا 

ثانٌة، وٌمكنن استخدام  22أغسل ٌدٌن كثٌراً بالماء والصابون لمدة 
 مطهر الٌدٌن فً حال إذا لم ٌتوفر لدٌن الماء والصابون. 

 
 تجنب ملامسة منطمة العٌن والأنف والفم بأٌدي متسخة.

 

السعال باستخدام لم بتغطٌة منطمة الفم والانف فً حال العطس أو 
 المنادٌل الورلٌة ثم لم بإلمائها فً سلة المهملات.

 

 تجنب الالتراب من الشخص المرٌض.

 
 لم بتنظٌف وتطهٌر الأشٌاء الملموسة والأسطح باستمرار.

 

 ٌجب علٌن البماء فً المنزل عندما تكون مرٌضاً.

 

 الدراسةخطوات 
 

 ًتحدٌد جدول ٌوم

 ..خاص بن.

 تأكد من أن لدٌن

اتصال بالإنترنت 

 موثوق به...

 أن ٌكون لدٌن

مساحة مخصصة 

 للدراسة...

 لم بتحدٌد أهدافن

التعلٌمٌة من الخطة 

التً تم إرسالها 

 ...للمعلم

 علٌن بالتحمك من

 LMS حساب

 ...الخاص بن ٌومٌا

 اطلب المساعدة

عندما تحتاج إلٌها 

طرٌك إرسال عن 

برٌد إلكترونً إلى 

 ...المعلم

 علٌن بالمراجعة

 ...والتكرار

خذ فترات راحة. 
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